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高雄醫學大學102學年度外國學生入學招生簡章
Application for International Students, KMU, for Academic Year 2013

附件四：申請入學文件檢查表
Appendix 4: Application Checklist
· 請檢查您所繳交資料項目

A complete application package must include the following items. Please Check (() completed items for your own confirmation

	Check

註 記
	Items of Documents for Admission Application

入學申請繳交資料項目

	
	入學申請表

A complete KMU Application Form

	
	經驗證最高學歷之原文畢業(學位)證書或同等學力證明文件影本(原文畢業證書非中文或英文者需繳交經公正之中文或英文翻譯本)

An authenticated photocopy of the highest-level qualification certificate or diploma, or the copy of the equivalent certificate (Chinese or English version is required if the certificate or diploma provided is in neither of the languages aforementioned.)

	
	經驗證最高學歷之原文歷年成績單影本(原文成績單非中文或英文者需繳交經公正之中文或英文翻譯本或由原畢業學校密封逕寄本校)

An authenticated photocopy of official compete transcript of the highest-level certificate (Chinese or English version is required provided that the transcript is in neither of the languages aforementioned. )

	
	經驗證之財力證明書(或台灣獎學金獲獎證明)

An authenticated financial statement issued by a bank or the proof of the grant of Taiwan Scholarship

	
	求學計畫書

Statement of Purpose

	
	推薦書

Letters of Recommendation

	
	各學系所另訂應附繳之資料

Other documents required by specific departments/institutes(please specify)

	
	國籍證明,生父母身分證明、出生及親子關係證明

Verifications of Nationality, Biological parent, Birth and family

	
	健康檢查報告

Medical report should include blood tests result which shows the applicant is negative in HIV test and also in any infectious disease

	
	具結書

Declaration

	
	研究生獎助金申請表(研究生需填寫)

Application Form of Kaohsiung Medical University International Graduate Students Grant (for graduate student)

	
	其他能力證明資料

Documents or proofs of other competences：
　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

	
	學士班申請手續費

Application fee for undergraduate program applicants

	申請人簽名 Applicant's signature： 
                                        　　　　　　

	日期 Date (dd/mm/yy)
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